

| Sehr geehrte Partner, geschätzte Kunden | Dear Partners and Customers |
|--|---|
| <p>Wir stehen am Beginn eines neuen Jahres. Für viele Menschen ist das Neujahr mit positiven Gedanken, Erwartungen und Optimismus verbunden. So auch bei uns. Wir vom Bürki-Team wünschen Ihnen das Allerbeste für das frisch angelaufene Jahr. Auf dass der Optimismus trotz widrigen Umständen überall wieder seinen ihm gebührenden Platz zurückgewinnt.</p> <p>Corona ist dennoch eine Realität. Die Auswirkungen sind gross, insbesondere auf die Zulieferketten; laufend Engpässe beim Material und steigende Preise auf allen Stufen. Darum war es bereits im November nötig, wiederum eine Preiserhöhung (per anfangs Februar 2022) anzukündigen. Selbst in dieser kurzen Zeit seit meinem November Newsletter sind wiederum wöchentlich Preiserhöhungen von Zulieferern erfolgt. Eine Anpassung von unserer Seite wird damit unumgänglich. Sie wird zwischen 4-5% betragen.</p> <p>Ich bitte Sie daher, Ihre Bestellungen so früh wie möglich zu platzieren, damit für uns die Chancen erhöht werden, rechtzeitig die nötigen Vorprodukte und Materialien zu bestellen. Damit können wir in unser aller Interesse die Einhaltung von Lieferterminen verbessern.</p> <p>Auch in diesem Jahr wird bei Bürki wieder viel Regulatorisches unternommen. Schwerpunkt wird die MDR Zulassung der Irrigations- und Aspirationsinstrumente sein.</p> <p>In diesem Zusammenhang haben wir unser Produktportfolio überarbeitet und einige Änderungen vorgenommen:</p> <p>Neu im Sortiment werden wir alsbald haben:</p> <ul style="list-style-type: none"> - BSD 520 Asp. Handle curved cannula 0.65mm, Asp.Port 0.30mm rough tip Irrig. Handle curved cannula 0.65mm, dual side ports 0.35mm - BSD 521 Asp. Handle curved cannula 23G, Asp. Port 0.30mm polished Tip Irrig. Handle 23G, curved, dual side ports, 0.35mm, polished <p>Damit können wir auch im Bereich der 23G single use Bimanualen alle wichtigen Varianten uneingeschränkt anbieten.</p> | <p>We are at the beginning of a new year. For many people, the New Year is associated with positive thoughts, expectations and optimism. So as well with us. We from the Bürki team wish you the very best for the new year that has just started. May optimism, despite adverse circumstances, regain its rightful place everywhere.</p> <p>However <i>CORONA</i> is still a reality. The impact is huge, especially on supply chains; ongoing bottlenecks in material and rising prices at all levels. That is why it was already necessary in November to announce another price increase (as of the beginning of February 2022). Even in this short time since my November newsletter, suppliers have again increased their prices on a weekly basis. An adjustment on our part is therefore unavoidable. It will be between 4-5%.</p> <p>I therefore ask you to place your orders as early as possible so that we have a better chance of ordering the necessary preliminary products and materials in good time. This enables us to improve compliance with delivery dates in the interest of all of us.</p> <p>A lot of regulatory work has to be done again at Bürki this year. The focus will be the MDR approval of irrigation and aspiration instruments.</p> <p>In this context, we have revised our product portfolio and made some changes:</p> <p>We will soon have new items in our range:</p> <ul style="list-style-type: none"> - BSD 520 Asp. Handle curved cannula 0.65mm, Asp.Port 0.30mm rough tip Irrig. Handle curved cannula 0.65mm, dual side ports 0.35mm - BSD 521 Asp. Handle curved cannula 23G, Asp. Port 0.30mm polished tip Irrig. Handle 23G, curved, dual side ports, 0.35mm, polished <p>This means that we can soon offer all important variants of 23G single-use bimanuals without restrictions.</p> |

Nur noch als Sonderanfertigungen (handgefertigt und gegen Aufpreis) bieten wir folgende selten nachgefragten Produkte an:

Bimanual Modelle

- BA 107/T 21G
- BA 108/T 20G
- BA 119/T 22G
- BAO 102/T
- BAO 110/T ELLIPTIC
- BI 128/T 22G
- BI 129/T 22G
- BIO 127/T Dr Lavin + MLI -1
- BIO 128/T ELLIPTIC

Coaxialen Safe lock Spitzen:

- SL 116/ 0.3 D 0.9 straight 20G
- SL 116/ 0.3 D 0.7 straight 22G
- SL 118/ 0.3 D 0.9 curved 20G
- SL 119/ 0.3 D 0.7 angled 30° 22G
- SL 119/ 0.3 D 0.7 angled 45° 22G
- SL 120 45° 16G

Ganz aus dem Sortiment gestrichen ist der Irrigationshandgriff BI 121/T 20G.

Zur Erinnerung: die früheren BAI-Sets BAI 100-120, BAI 105-120 und BAI 105-125 bieten wir seit längerem aus regulatorischen Gründen nicht mehr an. **Diese Produkte sind als Einzelprodukte weiterhin uneingeschränkt verfügbar.**

Only as custom-made products (handmade and for an additional charge) we offer the rarely requested items:

Bimanual Modelle

- BA 107/T 21G
- BA 108/T 20G
- BA 119/T 22G
- BAO 102/T
- BAO 110/T ELLIPTIC
- BI 128/T 22G
- BI 129/T 22G
- BIO 127/T Dr Lavin + MLI -1
- BIO 128/T ELLIPTIC

Coaxialen Safe lock Spitzen:

- SL 116/ 0.3 D 0.9 straight 20G
- SL 116/ 0.3 D 0.7 straight 22G
- SL 118/ 0.3 D 0.9 curved 20G
- SL 119/ 0.3 D 0.7 angled 30° 22G
- SL 119/ 0.3 D 0.7 angled 45° 22G
- SL 120 45° 16G

Completely cancelled from the assortment is the BI 121/T 20G irrigation handle.

As a reminder: we no longer offer the earlier BAI sets BAI 100-120, BAI 105-120 and BAI 105-125 for regulatory reasons. **These products are still available without restrictions as individual ones.**

Einige Bürki I-A-Produkte

Für Mehrinformationen, siehe

Some Bürki I-A-products

for more information, see

www.buerki.eu

Single use Bimanuals



21G: BSD 500 & BSD 510;
20G: BSD 560 & BSD 565

Reusable Bimanuals

Classic Line

round



21G: BA 100/T, 102/T, BI 120/T, 125/T
104/T, 105/T

22G: BA 118/T BI 127/T, 128/T
23G: BA 113/T, BA 114/T BI 123/T, 124/T

oval:

BAO 100/T, 102/T, 105/T B120/T, 122/T



22G BSD 540, 541, 542
23G BSD, 522, soon 520, 521

BSD 600 Based on 21G; elliptic cannula system;
 1 **Irrigation** Handpiece with curved cannula
 Proximal TWIN-PORT with diameter of 0.55 mm
 per port



1 **Aspiration** Handpiece with curved cannula,
 elliptic port 0.30 mm, roughened tip



single use Coaxiales I-A



20G, 21G, 22G

45°, 65°

Femto Laser Coaxial



20G, 21G, 22G

Basis 21G
 BIO 127/T
 Basis 20G

Basis 21G

Advanced line:



21G BA 200/A, 205/A
22G BA 218/A, 219/A
23G BA 213/A, 214/A

BI 220/A, 240/A
 BI 228/A, 229/A
 BI 223/A, 224/A

Elliptic BIO 128/T

1 Irrigation Handpiece with curved cannula Proximal
 TWIN-PORT® with diameter of 0.55 mm per port



BAO 110/T

Aspiration Handpiece with curved cannula, elliptic
 port 0.30 mm, roughened tip



Monomanual / coaxial reusable: Safe lock family

Handpiece
 Tips in 21G, 21G, 22G,
 strait, curved, angled 45°



Mit freundlichen Grüsse / with kind regards
 Für das Bürki Team

Gianni Müller